

## SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

|  |   |              |                 |
|--|---|--------------|-----------------|
| <b>Subject (科目):</b><br><b>Please select one of the categories</b> | <b>Art</b>  |              |                 |
| <b>Course Name (课程名称):</b>   | <b>Creative Crafts ( 创意手工)</b>  |              |                 |
| <b>Teacher Name (教师姓名)</b>   | <b>Gao, Wei ( 高玮 )</b>  | <b>Phone</b> | 858-688-0338    |
|  |   | <b>email</b> | wgao@sdhxcs.org |
| <b>Teacher's background and brief (教师及其简介):</b>                    | <p>高玮老师从事艺术教育近 20 年，擅长手工，有丰富的一对一和一对一的大小课的授课经验。善于安排课程。通过和学生的互动，及时发现学生的优点和特点加以引导。亲和力强，有责任心，耐心，喜欢小孩子。有效的培养学生的自信力、观察力、创造力及动手能力。提高审美能力，使孩子全面发展，同时增添孩子与家庭生活的乐趣，寓教于乐。</p> <p>Ms. Gao Wei has been involved in art education for nearly 20 years. She is skilled in handiwork, is an expert in teaching one-on-one, and good at arranging courses. She is able to guide students to discover their strengths as well as effectively cultivate their self-confidence, observation, creativity and hands-on ability. Her courses can improve students' aesthetic ability while simultaneously being fun and entertaining.</p> |              |                 |
| <b>Course brief and Description (课程简述):</b>                        | <p>*通过学生与学生，学生与老师之间的互动，启发学生的想象力，开拓思路。<br/>                 *指导学生通过各种材料，采用拆、剪、镂、绘制、黏贴，创造个性化作品。<br/>                 *手工内容：剪纸、折纸、泥塑、粘土制作、拼贴图、简单美食、编织、木制品结构装配。根据美国各种假日做的手工等等。</p> <p>*Interaction between students inspires students' imagination and ability to develop ideas.<br/>                 *Students use various materials to create personalized works by engraving, drawing, and pasting.<br/>                 *Paper cutting, origami, clay sculptures, collage, food DIY, weaving, wooden structure assembly. Handmade according to various holidays.</p>  |              |                 |
| <b>Course Objectives (课程目标):</b>                                   | <p>手工课是锻炼孩子的动手能力，在空间认知，精细操作能力等方面对孩子有益处，也对孩子的大脑神经发育和小肌肉发育有一定的帮助。</p> <p>The Creative Crafts class helps to exercise children's hands-on ability. It benefits children's brain development, such as spatial cognition and fine-motor movements.</p>   |              |                 |
| <b>Pre-requisite/Student Ages (先决要求/学生年龄要求):</b>                   | Ages 5 and up. No Knowledge required.<br>5 岁以上， 无经验要求。  |              |                 |

|   |   |            |                                   |   |
|---|---|------------|-----------------------------------|---|
| <b>Student Evaluation / Presentation</b><br>(评分方法 (演出、比赛、展示等)): | The evaluations will be based on regular assignments & final projects<br>根据学生完成课题与否和最终项目给予期末评估展示。 |            |                                   |   |
| <b>Maximum Number of Students to be Enrolled (最多招生人数限制):</b>    | <b>Min: 5    Max: 20</b>  |            |                                   |   |
| <b>Course Fee (报名费 / 学费):</b>                                   | <b>Registration &amp; material fee</b>  | \$400/Year | <b>Course Time &amp; Location</b> | <b>Sundays</b><br><b>11:30 Am – 12:30 Pm</b><br><b>3:30 Pm – 4:30 Pm</b><br><b>Building H</b> |



